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Verslag overleg kruising Warmenhuizerweg-Dergmeerweg op 8 mei 2023 

 
 

 
Verslag bijeenkomst aanleg rotonde Warmenhuizerweg-Dergmeerweg 
 
Datum:  maandag 8 mei 2023  
Tijd:  16.30 uur 
Locatie:  by Broersen, Dergmeerweg 30 
Deelnemers:  Jan Entes (buurman agrarisch land zuidzijde) , Ilse Broersen en Sem Broersen 

(boerderijwinkel by Broersen), Matthé Mosch (dorpsraad Warmenhuizen), Gerard 
Goudsblom (LTO Noord), Nen Sneekes(OFS Agri) , Charles van der Mark 
(Fietsersbond) 

Afwezig: Johan Entes, Reneé van Duin, Bobbes de Ruyter 
Verslag: Monique Muusse 
 

 

Opening 
Rutger opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er volgt een voorstelronde. 
Rutger vertelt dat het traject nu loopt. Gemeente is in gesprek met Johan Entes over de aankoop van 
het benodigde stuk grond t.b.v. de aanleg van de rotonde. De rotonde moet voldoen aan de CROW-
maatvoering. Het wordt een gewone rotonde vanwege de remmende functie zodat er in de 
toekomst minder ongelukken gebeuren. Het wordt géén LARGAS-rotonde, deze voldoet niet aan de 
veiligheidseisen.  
 
Ontwerp 
Nen geeft aan dat het landbouwverkeer (trekkers en kiepers) hetzelfde formaat rotonde nodig heeft 
als de rotonde bij Albert Heijn. Rutger checkt het formaat van de rotonde.  [actie 1] 
Nen geeft ook aan dat we rekening moeten houden met uitzwenkende vrachtauto’s. Dit is gevaarlijk 
voor de achterliggers. 
Tijdens het overleg worden de volgende opmerkingen gemaakt. 
 
Wanneer wordt de rotonde gerealiseerd? 
Rutger geeft aan dat dit moeilijk te zeggen is omdat dit met meerdere factoren te maken heeft. De 
realisatie zou in 2024 kunnen plaatsvinden. Er moet grond worden aangekocht, het ontwerp moet 
worden uitgewerkt en er moet worden aanbesteed. 
 
Verzoek om rekening te houden met de aanlegtijd.  
Vanaf november tot januari schikt het de agrariërs met hun percelen rondom dit gebied het beste. 
Sem geeft aan dit ook een goede tijd te vinden. 
Rutger geeft aan dat hij gaat proberen om hier rekening mee te houden. 
 
Men vraagt of het asfalt geluidsarm is. 
Rutger gaat dit navragen.  [actie 2]  
 
Wordt er langs de damwand een vangrail geplaatst?.  
De weg loopt vlak langs de sloot. 
Rutger geeft aan dat we hiernaar kijken tijdens de uitwerking. De wet- en regelgeving is hierin 
leidend en gaan we met Verkeer bespreken. 
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Is er voldoende ruimte voor agrarisch verkeer?. 
Er is een minimale breedte van 3.50m nodig en we moeten rekening houden met uitzwenken van de 
machine. 
 
Verhoging rotonde.  
Men vraagt of de rotonde verhoogd wordt. Rutger antwoordt dat de rotonde verhoogd wordt 
aangebracht. Hierbij is wet- en regelgeving leidend. De reden om een rotonde te verhogen, vraagt   
Rutger na.   [actie 3] 
 
Opmerkingen Fietsersbond 
De Fietsersbond geeft een compliment voor de breedte van de fietsstroken en middengeleiders 
(300cm). De fietsersbond verzoekt om “vergevingsgezinde” trottoirbanden te gebruiken met 
bijbehorende kolken.  
Fietsersbond geeft aan dat zij niet gelukkig is met de aansluiting van het fietspad op de 
Dergmeerweg. Zij stelt voor het fietspad zover mogelijk uit te buigen en haaks aan te laten sluiten op 
de rijbaan. De bond ziet hier graag een voldoende brede middengeleider. Liever ziet de bond de 
oversteek zo dicht mogelijk (CROW-norm) op de rotonde, inclusief middengeleider. Dan hebben 
motorvoertuigen nog de minste snelheid, na het verlaten van de rotonde. Rutger geeft aan dat we 
een veilige oplossing gaan zoeken.  [actie 4] 
Hierbij is wet- en regelgeving leidend en laat Rutger zich in adviseren. 
 
Opstellen auto’s voor stoplichten bij de N245. 
Er komt een vraag of er een oplossing is voor de lange rij auto’s die staan te wachten voor het 
verkeerslicht bij de N245. Rutger geeft aan dat de verkeerslichten van de Provincie zijn en wij daar 
niet veel invloed op hebben. 
 
Verwijderen bomen 
Rutger geeft aan dat er 1 boom wordt verwijderd. Deze boom staat, volgens tekening, aan de 
zuidzijde van de Dergmeerweg. 
 
Subsidie 
Rutger vertelt dat er voor de aanleg van de rotonde subsidie aangevraagd kan worden. Hij gaat de 
aanvraag indienen bij de Provincie. 
 
Tellingen fietsers 
De Fietsersbond vraagt of er tellingen zijn van het aantal fietsers dat over de Dergmeerweg en het 
fietspad naast de Warmenhuizerweg fietst? In 2020 heeft de Dorpsraad in Warmenhuizen 
autotellingen gehouden. Rutger geeft aan dat er vanuit de gemeente geen telling is geweest van het 
aantal fietsers.  
 
Vervolg 
Zodra er nieuwe tekeningen zijn, worden die met de groep gedeeld. 
 
Sluiting 
Rutger sluit het overleg en dankt iedereen voor de positieve bijdrage. 
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